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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Synnøve Helland Medlem SP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Einar Mo Medlem SP 



Tone Hustad Medlem H 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Maja Solli Medlem V 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Bjørn Flemmen Steinland AP 
Laila Rønningen Sander Løken Berntsen AP 
Linn Rødset Marit Selfors Isaksen AP 
Arne Reiten Synnøve Helland SP 
Steinar Husby Maja Solli V 
Endre Nisja Tone Hustad H 
Ken Morten Stavne Lill-Elin Vangen FRP 

 
Merknader 

Oppmøte/voterende: 

Senterpartiet manglet en representant da ingen av varaene som ble kontaktet kunne stille.  
Kommunestyret var derfor 26 voterende til dette møtet. 

 

I. Spørrehalvtimen 
Arne Drøpping: Om merking av gatenavn i kommunen, spesielt ute i kretsene, som ikke er 
gode nok.  Teknisk sjef Eilif M. Lervik svarte. 

Erling Rød: Om valgkomiteen i henhold til eierskapsmeldinga – er det i virksomhet og finnes 
det protokoller fra møtene?  Ordfører Ståle Refstie svarte og ba om å få komme tilbake til 
spørsmålet om protokoller. 

Eystein Opdøl: Om Nato-øvelsen i høst.  Har Sunndal kommune fått informasjon om øvelsen 
og om landbruket i kommunen har fått varsel?  Hva har kommunen gjort i forhold til dette?  
Ordføreren og rådmann Randi Dyrnes svarte.  Det planlegges en orientering i 
kommunestyremøtet 2. mai 2018. 

Jonny Meland: Om norsk tilslutning til ACER.  Vil ordføreren ta initiativ til å ta med seg sitt 
nettverk med ordførere og andre og reise til Island for å påvirke deres beslutning?  
Ordføreren svarte. 

Edgar Gundersen: Om plastforsøpling på Håsøran.  Spørsmålet ble også stilt i 
kommunestyret høsten 2017.  Hva har kommunen gjort?  Teknisk sjef svarte. 

 

II. Orienteringssaker: 
Håkon Slutaas fra Vatn- og naturforvaltninga i Møre og Romsdal fylkeskommune orienterte 
om vanndirektivet/vannforskriften. 

Teknisk sjef Eilif M. Lervik orienterte om innføringen og erfaringer ved ny 
renovasjonsordning i Sunndal kommune.  Orienteringen er en del av evalueringen av den 
nye renovasjonsordningen. 



 

Vedr. sak 30/18 Ungdommens miljøkrav: 

Representanter fra Sunndal ungdomsråd deltok under behandlingen av saken. 

 

Habilitetsvurderinger: 

Sak 24/18: Representanten Arne Reiten, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at 
han sitter som varamedlem i styret for Aursjøvegen AS.  Ble erklært inhabil, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under hele møtet 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under hele møtet 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under spørrehalvtimen, 

drøftings- og informasjonssaken og behandlingen av 
sak 16/18 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssakene og behandlingen av drøftings- og 
informasjonssaken 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
spørrehalvtimen, orienteringssakene og behandlingen 
av drøftings- og informasjonssaken 

Liv Ingri Horvli Skolesjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssakene og behandlingen av drøftings- og 
informasjonssaken og sak 18/18 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under spørrehalvtimen og 
drøftings- og informasjonssaken 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under spørrehalvtimen, 
orienteringssakene og behandlingen av drøftings- og 
informasjonssaken 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen og 
behandlingen av drøftings- og informasjonssaken 

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under spørrehalvtimen, 
drøftings- og informasjonssaken og behandlingen av 
sak 19/18 og 20/18 

Britt Iren 
Bæverfjord 

Helsesjef – deltok under hele møtet. spørrehalvtimen, 
orienteringssakene, og behandlingen av drøftings- og 
informasjonssaken og sak 

Ole Magne 
Ansnes 

Kultursjef – deltok under spørrehalvtimen og 
behandlingen av drøftings- og informasjonssaken 

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under spørrehalvtimen og 
behandlingen av drøftings- og informasjonssaken 

Peggy Ranheim Folkehelsekoordinator – deltok under behandlingen av 
sak 28/18 



 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
  Jorunn Ellinor Silseth      Ståle Refstie    Jonas Bjørnson Koksvik 

            ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Drøftings- og informasjonssak   

DIS 1/18 Drøftings- og informasjonssak: Drift av statlig mottak 
for asylsøkere - Politiske signal ved en eventuell 
anbudsprosess 

 2018/509 

  

Saker til behandling 

  

PS 16/18 Forslag til prosess og tilnærmingsmåte for budsjett 
2019 og økonomiplan 2020 - 2022 

 2018/494 

PS 17/18 Kommunebarometeret - Sunndal kommune 2017  2016/14906 

PS 18/18 Forskrift om målform ved Gjøra oppvekstsenter 2018  2016/15431 

PS 19/18 Omgjøring av institusjonsplasser til bofellesskap  2018/428 

PS 20/18 Oppretting av nye stillinger i habilitering  2018/474 

PS 21/18 Sunndal kommunes næringsfond - revidering av 
vedtekter 2018 

 2011/1629 

PS 22/18 Etablering av distriktsmedisinsk senter (DMS) i 
Kristiansund 

 2018/581 

PS 23/18 Høringsuttalelse til NOU 2017:17 På en søndag?  2018/197 

PS 24/18 Aursjøvegen AS - søknad om godkjenning av økt 
bompengesats - ny behandling 

 2012/1319 

PS 25/18 Valg av vararepresentant til generalforsamlingen i 
Sunndal Sparebank 

 2016/14918 

PS 26/18 Leke- og aktivitetsanlegg i Sunndalsøra sentrum  2016/14635 

PS 27/18 Forskuttering av forventede spillemidler  2018/336 

PS 28/18 Ungdataundersøkelsen 2017  2017/583 

PS 29/18 Vaksinering av avgangselever mot smittsom 
hjernehinnebetennelse 

 2018/497 

PS 30/18 Ungdommens miljøkrav  2017/2176 

  

Referatsaker 

  

RS 15/18 Et aldrende samfunn har også et folkehelseperspektiv  2018/74 

RS 16/18 Oversendelse av innbyggerinitiativ om grensejustering 
etter inndelingslova (kopi av brev til KMD) 

 2018/260 



RS 17/18 Protokoll fra møte 01.02.2018 - Kontrollutvalget i 
Sunndal 

 2008/262 

RS 18/18 Protokoll fra fylkesmøte i KS Møre og Romsdal 
08.02.2018 

 2010/351 

RS 19/18 Høring av ekspertutvalget som har vurdert nye 
oppgaver til fylkeskommunene (frist 09.05.2018) 

 2018/300 

RS 20/18 Høring til uttalelse - rapport fra ekspertutvalget som 
har vurdert nye oppgaver til fylkeskommunene (frist 
09.05.2018) 

 2018/300 

RS 21/18 Årsmelding 2017 - Pasient- og brukerombudet i Møre 
og Romsdal 

 2009/850 

RS 22/18 Avslutning av tilsyn av arkivene i Sunndal kommune  2010/1291 

RS 23/18 Beslutninger fra Politidirektoratet som berører 
namsmanssfunksjonen i Møre og Romsdal politidistrikt 

 2018/39 

RS 24/18 Informasjonsbrosjyre om Bergmesteren Raudsand 
planer om nytt Nasjonalt anlegg for gjenvinning av 
uorganisk farlig avfall og deponering av rest-avfall 

 2017/482 

 
  



 

DIS 1/18 Drøftings- og informasjonssak: Drift av statlig mottak for 
asylsøkere - Politiske signal ved en eventuell anbudsprosess 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget drøftet saken og kom med følgende innspill: 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte om saken innledningsvis.   

Sjef for Innvandrertjenesten, Bente Mosbakk, orienterte om kvoteflyktninger. 

 

Økonomi- og planutvalgets behandling: 

Saken om den eventuelt videre anbudsprosessen for drift av statlig mottak for asylsøkere ble 
drøftet.  Ingen konkrete innspill fra økonomi- og planutvalget ble protokollert. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag fra AP og SP: 

 

«1. Kommunestyret ber om at rådmannen sikrer at kommunen har nødvendig kompetanse 
for å kunne utarbeide anbud og delta i kommende utlysninger fra UDI om drift av 
mottak. 
 

2. Kommunestyret ønsker ikke at framtidige kommunale mottak skal organiseres i egne 
selskap. Eventuelle framtidige kommunale mottak skal organiseres som en del av den 
ordinære kommunale virksomheten, underlagt kommunens innvandrertjeneste. 
 

3. Kommunestyret ønsker at kommunen skal legge inn anbud i framtidige utlysninger fra 
UDI om drift av mottak, og ber om at Innvandrertjenesten og 
kommuneadministrasjonen tilrettelegger for dette. 
 

4. Kommunestyret har som hovedmål at det igjen skal etableres et ordinært kommunalt 
asylmottak i Sunndal som kan inngå i godt integreringsarbeid, slik vi har utviklet 
gjennom år i Sunndal, kjent som Sunndalsmodellen. 
 

5. Kommunestyret ber om at den varslede utlysningen av drift av mottak med særskilt bo- 
og omsorgsløsning vurderes av administrasjonen og legges fram for Økonomi- og 
planutvalget, om nødvendig i ekstraordinært møte. 
 



6. Eventuelt anbud for mottak med særskilt bo- og omsorgsløsning skal utformes med 
vekt på forsvarlige og kvalitetsmessig nødvendige tilbud innen psykisk helsehjelp.» 

 

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende alternative forslag til punkt 5 og 6 i forslaget 
fra AP og SP: 

«Sunndal kommunestyre meiner det ikkje er aktuelt for Sunndal kommune å levere inn anbud 
på drift av «særskilt bo- og omsorgsmottak» for asylsøkarar som er vurdert av UDI til å vere ein 
trussel for omgivnadene sine.» 

 

Representanten Endre Nisja, H, fremmet følgende endringsforslag til AP og SP sitt forslag punkt 
2: 

«Drifta bør ivaretas gjennom et eget selskap, for eksempel kommunalt foretak (KF).» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

AP og SP sitt forslag punkt 1: vedtatt med 23 mot 3 stemmer. 

Punkt 2 ble satt opp imot forslaget fra Endre Nisja, H:  AP og SP sitt forslag vedtatt med 25 mot 
1 stemme avgitt for forslaget fra H. 

AP og SP sitt forslag punkt 3: vedtatt med 23 mot 3 stemmer. 

Punkt 4: enstemmig vedtatt. 

AP og SP sitt forslag punkt 5 og 6 ble satt opp imot forslaget fra Erling Outzen: AP og SP sitt 
forslag vedtatt med 20 mot 6 stemmer avgitt for forslaget fra Erling Outzen. 

 

Kommunestyret har etter dette vedtatt følgende politiske signal:  

 
 

Vedtak: 

1. Kommunestyret ber om at rådmannen sikrer at kommunen har nødvendig kompetanse for å 
kunne utarbeide anbud og delta i kommende utlysninger fra UDI om drift av mottak. 
 

2. Kommunestyret ønsker ikke at framtidige kommunale mottak skal organiseres i egne 
selskap. Eventuelle framtidige kommunale mottak skal organiseres som en del av den 
ordinære kommunale virksomheten, underlagt kommunens innvandrertjeneste. 
 

3. Kommunestyret ønsker at kommunen skal legge inn anbud i framtidige utlysninger fra 
UDI om drift av mottak, og ber om at Innvandrertjenesten og 
kommuneadministrasjonen tilrettelegger for dette. 
 

4. Kommunestyret har som hovedmål at det igjen skal etableres et ordinært kommunalt 
asylmottak i Sunndal som kan inngå i godt integreringsarbeid, slik vi har utviklet 



gjennom år i Sunndal, kjent som Sunndalsmodellen. 
 

5. Kommunestyret ber om at den varslede utlysningen av drift av mottak med særskilt bo- 
og omsorgsløsning vurderes av administrasjonen og legges fram for Økonomi- og 
planutvalget, om nødvendig i ekstraordinært møte. 
 

6. Eventuelt anbud for mottak med særskilt bo- og omsorgsløsning skal utformes med vekt 
på forsvarlige og kvalitetsmessig nødvendige tilbud innen psykisk helsehjelp. 

 
 

 

 

PS 16/18 Forslag til prosess og tilnærmingsmåte for budsjett 2019 og 
økonomiplan 2020 - 2022 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til prosess for budsjett 2019 og økonomiplan 
2020 – 2022 og foreløpig agenda for budsjettkonferansen. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til prosess for budsjett 2019 og økonomiplan 
2020 – 2022 og foreløpig agenda for budsjettkonferansen. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til prosess for budsjett 2019 og økonomiplan 
2020 – 2022 og foreløpig agenda for budsjettkonferansen. 
 

 



 

PS 17/18 Kommunebarometeret - Sunndal kommune 2017 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar Sunndal kommunes resultater på Kommunebarometeret 2017 til 
orientering.  

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Erling Outzen, SV, fremmet følgende alternative forslag fra SV: 

«Administrasjonen skal ikkje forholde seg til «kommunebarometeret» i sitt vidare arbeid. 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot forslaget fra SV.  Innstillingen ble vedtatt med 23 mot 3 stemmer 
avgitt for forslaget fra SV. 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret tar Sunndal kommunes resultater på Kommunebarometeret 2017 til 
orientering.  
 

 

 

PS 18/18 Forskrift om målform ved Gjøra oppvekstsenter 2018 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtek slik forskrift for opplæringsmål i Gjøra skolekrets:   

Opplæringsmålet i Gjøra skolekrets er bokmål frå skolestart hausten 2018. Målforma skal nyttast 
i skriftleg opplæring og skriftleg arbeid. 

 

I samsvar med Forskrift til opplæringslova § 9-5 Nytt vedtak, kan ikkje nytt vedtak om hovudmål  
gjerast før det har gått 5 år. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtek slik forskrift for opplæringsmål i Gjøra skolekrets:   



Opplæringsmålet i Gjøra skolekrets er bokmål frå skolestart hausten 2018. Målforma skal nyttast 
i skriftleg opplæring og skriftleg arbeid. 

 

I samsvar med Forskrift til opplæringslova § 9-5 Nytt vedtak, kan ikkje nytt vedtak om hovudmål 
gjerast før det har gått 5 år. 
 

 

 

PS 19/18 Omgjøring av institusjonsplasser til bofellesskap 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar omgjøring av 16 sykehjemsplasser ved Sunndal Helsetun til bofellesskap 
med 16 boenheter i tråd med K.sak 93/2017 Årsplan og budsjett for 2018, økonomiplan for 2019 – 2021 
for Sunndal kommune. 

Innholdet i tjenestetilbudet vil være i tråd med vedlagte Retningslinjer for tildeling av bolig i 
bofellesskap.  

 

Sunndal kommunestyre fastsetter egenbetaling med følgende priser: 

 Pris pr. mnd 
Husleie inkl. kommunale avgifter Kr   5.000,- 
Strøm, renhold, renholdsartikler, vaktmestertjenester Kr   1.300,- 
Tilgang internett, TV-lisenser samt aviser i fellesområder Kr      280,- 
Vask og leie av lintøy og vask av privattøy Kr      650,- 
Fullpensjon – alle måltider Kr   3.820,- 
Total beboerbetaling  Kr 11.050,- 

Betalingssatser vil justeres årlig i takt med prisstigningen. Første justering blir fra 01.01.2019 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.03.2018  

Ole Anders Andreassen, AP, satte fram forslag til protokolltilførsel: Oppvekst- og 
omsorgsutvalget ønsker å påpeke at økonomi- og planutvalget har behandlet saken før 
fagutvalget har hatt mulighet til å komme med uttale.  Det er ønskelig at man gjør om på 
rekkefølgen av møtene. 

 

Det framsatte forslaget til protokolltilførsel ble enstemmig vedtatt. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen med tillegg av vedtatte 
protokolltilførsel. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar omgjøring av 16 sykehjemsplasser ved Sunndal Helsetun til bofellesskap 
med 16 boenheter i tråd med K.sak 93/2017 Årsplan og budsjett for 2018, økonomiplan for 2019 – 2021 
for Sunndal kommune. 



Innholdet i tjenestetilbudet vil være i tråd med vedlagte Retningslinjer for tildeling av bolig i 
bofellesskap.  

Sunndal kommunestyre fastsetter egenbetaling med følgende priser: 

 Pris pr. mnd 
Husleie inkl. kommunale avgifter Kr   5.000,- 
Strøm, renhold, renholdsartikler, vaktmestertjenester Kr   1.300,- 
Tilgang internett, TV-lisenser samt aviser i fellesområder Kr      280,- 
Vask og leie av lintøy og vask av privattøy Kr      650,- 
Fullpensjon – alle måltider Kr   3.820,- 
Total beboerbetaling  Kr 11.050,- 

Betalingssatser vil justeres årlig i takt med prisstigningen. Første justering blir fra 01.01.2019 

Protokolltilførsel: 

Oppvekst- og omsorgsutvalget ønsker å påpeke at økonomi- og planutvalget har behandlet 
saken før fagutvalget har hatt mulighet til å komme med uttale.  Det er ønskelig at man gjør om 
på rekkefølgen av møtene. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådgiver Evy Austad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar omgjøring av 16 sykehjemsplasser ved Sunndal Helsetun til bofellesskap 
med 16 boenheter i tråd med K.sak 93/2017 Årsplan og budsjett for 2018, økonomiplan for 2019 – 2021 
for Sunndal kommune. 

Innholdet i tjenestetilbudet vil være i tråd med vedlagte Retningslinjer for tildeling av bolig i 
bofellesskap.  

 

Sunndal kommunestyre fastsetter egenbetaling med følgende priser: 

 Pris pr. mnd 
Husleie inkl. kommunale avgifter Kr   5.000,- 
Strøm, renhold, renholdsartikler, vaktmestertjenester Kr   1.300,- 
Tilgang internett, TV-lisenser samt aviser i fellesområder Kr      280,- 
Vask og leie av lintøy og vask av privattøy Kr      650,- 
Fullpensjon – alle måltider Kr   3.820,- 
Total beboerbetaling  Kr 11.050,- 

Betalingssatser vil justeres årlig i takt med prisstigningen. Første justering blir fra 01.01.2019 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Pleie- og omsorgssjef Anne Berit Vullum orienterte innledningsvis. 



Innstillingen fra økonomi- og planutvalget og oppvekst- og omsorgsutvalget ble enstemmig 
vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar omgjøring av 16 sykehjemsplasser ved Sunndal Helsetun til bofellesskap 
med 16 boenheter i tråd med K.sak 93/2017 Årsplan og budsjett for 2018, økonomiplan for 2019 – 2021 
for Sunndal kommune. 

Innholdet i tjenestetilbudet vil være i tråd med vedlagte Retningslinjer for tildeling av bolig i 
bofellesskap.  

 

Sunndal kommunestyre fastsetter egenbetaling med følgende priser: 

 Pris pr. mnd 
Husleie inkl. kommunale avgifter Kr   5.000,- 
Strøm, renhold, renholdsartikler, vaktmestertjenester Kr   1.300,- 
Tilgang internett, TV-lisenser samt aviser i fellesområder Kr      280,- 
Vask og leie av lintøy og vask av privattøy Kr      650,- 
Fullpensjon – alle måltider Kr   3.820,- 
Total beboerbetaling  Kr 11.050,- 

Betalingssatser vil justeres årlig i takt med prisstigningen. Første justering blir fra 01.01.2019 

 

 

 

PS 20/18 Oppretting av nye stillinger i habilitering 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar å opprette 6 nye årsverk i habilitering i pleie- og omsorgstjenesten. 

Pleie- og omsorg sin netto ramme økes med kr 900 000, som finansieres av disp. fond i 2018. 

Det blir en ny gjennomgang av innsparingene i Pleie- og omsorg sin netto ramme i forbindelse 
med budsjett 2019.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmannen Randi Dyrnes og rådgiver i pleie- og omsorgstjenesten Lajla Wennevold orienterte 
innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar å opprette 6 nye årsverk i habilitering i pleie- og omsorgstjenesten. 

Pleie- og omsorg sin netto ramme økes med kr 900 000, som finansieres av disp. fond i 2018. 



Det blir en ny gjennomgang av innsparingene i Pleie- og omsorg sin netto ramme i forbindelse 
med budsjett 2019. 
 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.03.2018  

Ole Anders Andreassen, AP, satte fram forslag til protokolltilførsel: Oppvekst- og 
omsorgsutvalget ønsker å påpeke at økonomi- og planutvalget har behandlet saken før 
fagutvalget har hatt mulighet til å komme med uttale.  Det er ønskelig at man gjør om på 
rekkefølgen av møtene. 

 

Det framsatte forslaget til protokolltilførsel ble enstemmig vedtatt. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen med tillegg av vedtatte 
protokolltilførsel. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar å opprette 6 nye årsverk i habilitering i pleie- og omsorgstjenesten. 

Pleie- og omsorg sin netto ramme økes med kr 900 000, som finansieres av disp. fond i 2018. 

Det blir en ny gjennomgang av innsparingene i Pleie- og omsorg sin netto ramme i forbindelse 
med budsjett 2019.  

 

Protokolltilførsel: 

Oppvekst- og omsorgsutvalget ønsker å påpeke at økonomi- og planutvalget har behandlet 
saken før fagutvalget har hatt mulighet til å komme med uttale.  Det er ønskelig at man gjør om 
på rekkefølgen av møtene. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Pleie- og omsorgssjef Anne Berit Vullum orienterte innledningsvis. 

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget og oppvekst- og omsorgsutvalget ble enstemmig 
vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar å opprette 6 nye årsverk i habilitering i pleie- og omsorgstjenesten. 

Pleie- og omsorg sin netto ramme økes med kr 900 000, som finansieres av disp. fond i 2018. 

Det blir en ny gjennomgang av innsparingene i Pleie- og omsorg sin netto ramme i forbindelse 
med budsjett 2019.  
 

 

 



PS 21/18 Sunndal kommunes næringsfond - revidering av vedtekter 
2018 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tilrår at vedlagte forslag (se vedlegg 1.) til reviderte vedtekter for Sunndal 
kommunes næringsfond godkjennes.   

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Representanten Malene Aaram Vike, AP, la fram følgende endringsforslag fra AP og SV: 

«Ta ut setning om søknadsfrist.  Faste søknadsfrister 1. februar og 2. september, under § 6 
søknad.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over endringsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble innstillingen med det vedtatte endringsforslaget tatt opp til samlet votering og 
enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tilrår at vedlagte forslag (se vedlegg 1.) til reviderte vedtekter for Sunndal 
kommunes næringsfond godkjennes med følgende endring: 

Ta ut setning om søknadsfrist.  Faste søknadsfrister 1. februar og 2. september, under § 6 søknad.   
 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tilrår at vedlagte forslag (se vedlegg 1.) til reviderte vedtekter for Sunndal 
kommunes næringsfond godkjennes med følgende endring: 

Ta ut setning om søknadsfrist.  Faste søknadsfrister 1. februar og 2. september, under § 6 søknad.   
 

 

 

PS 22/18 Etablering av distriktsmedisinsk senter (DMS) i Kristiansund 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret slutter seg til at arbeidet med å utvikle Distriktsmedisinsk senter i Kristiansund 
blir prosjektorganisert og ledes av en egen styringsgruppe. 



Partene utnevner sine respektive representanter til styringsgruppen. 

Prosjektets oppdrag og mandat er: 

 Operasjonalisere mål og ambisjonsnivå for DMS Kristiansund 

 Foreslå faglig innhold i DMS Kristiansund 
– Spesialisthelsetjenestetilbud 
– Kommunale tjenester (Kristiansund kommune) 
– Interkommunale tjenester 
– Forskning / innovasjon 
– Private aktører 

 Bygningsmessig utvikling (muligheter og begrensninger) 
– Utvikling av bygningsmasse og fellesareal 
– eierforhold 

 Beskrive kompetanse- og personellbehov 
– Synergier 

 Gevinstrealisering 
– Faglig  
– Økonomisk 
– Produktivitet 

 Foreslå framtidig driftsmodell for DMS Kristiansund 
– Utarbeide forslag til eierskap, organisering og styring 
– Utarbeide forslag til avtaler mellom partene 

 Utarbeide framdriftsplan over de ulike fasene i prosjektet 
– Renovering / oppgradering av bygget 
– Etablering av de ulike tilbudene 

 Utarbeide interessentanalyse og kommunikasjonsstrategi 
 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 60.826 til opprettelsen av DMS i Kristiansund. 

Bevilgningen dekkes av disposisjonsfondet. 

Sunndal kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å innlede drøftinger om stillinger og 
funksjoner som kan overføres eller opprettes i et interkommunalt samarbeid i DMS. Dette 
gjelder også tjenestekjøp. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Siv Iren Stormo Andersson, helse- og sosialsjef i Kristiansund kommune og observatør i 
styringsgruppa for prosjektet for etablering av distriktsmedisinsk senter i Kristiansund orienterte 
innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 



 

Vedtak: 

Kommunestyret slutter seg til at arbeidet med å utvikle Distriktsmedisinsk senter i Kristiansund 
blir prosjektorganisert og ledes av en egen styringsgruppe. 

Partene utnevner sine respektive representanter til styringsgruppen. 

Prosjektets oppdrag og mandat er: 

 Operasjonalisere mål og ambisjonsnivå for DMS Kristiansund 

 Foreslå faglig innhold i DMS Kristiansund 
– Spesialisthelsetjenestetilbud 
– Kommunale tjenester (Kristiansund kommune) 
– Interkommunale tjenester 
– Forskning / innovasjon 
– Private aktører 

 Bygningsmessig utvikling (muligheter og begrensninger) 
– Utvikling av bygningsmasse og fellesareal 
– eierforhold 

 Beskrive kompetanse- og personellbehov 
– Synergier 

 Gevinstrealisering 
– Faglig  
– Økonomisk 
– Produktivitet 

 Foreslå framtidig driftsmodell for DMS Kristiansund 
– Utarbeide forslag til eierskap, organisering og styring 
– Utarbeide forslag til avtaler mellom partene 

 Utarbeide framdriftsplan over de ulike fasene i prosjektet 
– Renovering / oppgradering av bygget 
– Etablering av de ulike tilbudene 

 Utarbeide interessentanalyse og kommunikasjonsstrategi 
 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 60.826 til opprettelsen av DMS i Kristiansund. 

Bevilgningen dekkes av disposisjonsfondet. 

Sunndal kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å innlede drøftinger om stillinger og 
funksjoner som kan overføres eller opprettes i et interkommunalt samarbeid i DMS. Dette 
gjelder også tjenestekjøp. 
 

 

 



PS 23/18 Høringsuttalelse til NOU 2017:17 På en søndag? 
Rådmannens innstilling 

NOU 2017:17 På en søndag? legges fram til uttalelse uten innstiling. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende forslag til høringsuttalelse: 

«Om søndagshandel: 

1. Vi bør organisere samfunnet vårt slik at flest muleg kan ha fri på same dag. 

2. Vi støtter i hovudsak modell 1 

3. Hagesenter bør ikkje ha adgang til å ha ope på søndag.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

- Punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
- Punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
- Punkt 3 falt med 2 mot 8 stemmer. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Om søndagshandel: 

1. Vi bør organisere samfunnet vårt slik at flest muleg kan ha fri på same dag. 

2. Vi støtter i hovudsak modell 1. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Om søndagshandel: 

1. Vi bør organisere samfunnet vårt slik at flest muleg kan ha fri på same dag. 

2. Vi støtter i hovudsak modell 1. 
 

 

 



PS 24/18 Aursjøvegen AS - søknad om godkjenning av økt 
bompengesats - ny behandling 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i veglovens § 56 godkjenner kommunestyret at Aursjøvegen AS øker 
bomvegsatsen til kr 1 000 for årskort.  

Satsen på kr 100 for enkeltturer med bil opprettholdes og utvides til også å gjelde motorsykler.  

Nye satser gjelder fra og med 2018. 

Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes til opprusting av vegen.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«Forslag til ny bomvegsats for motorsykkel 60 kr for enkelttur.» 

Da Sunndal kommune sitt vedtak i saken må være likelydende med det vedtaket som Nesset 
kommune vedtok høsten 2017, trakk Singsdal sitt forslag. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i veglovens § 56 godkjenner kommunestyret at Aursjøvegen AS øker 
bomvegsatsen til kr 1 000 for årskort.  

Satsen på kr 100 for enkeltturer med bil opprettholdes og utvides til også å gjelde motorsykler.  

Nye satser gjelder fra og med 2018. 

Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes til opprusting av vegen.  
 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Representanten Arne Reiten, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter 
som varamedlem i styret for Aursjøvegen AS.  Arne Reiten fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.  Kommunestyret erklærte Arne Reiten inhabil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble vedtatt med 21 mot 4 stemmer. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i veglovens § 56 godkjenner kommunestyret at Aursjøvegen AS øker 
bomvegsatsen til kr 1 000 for årskort.  

Satsen på kr 100 for enkeltturer med bil opprettholdes og utvides til også å gjelde motorsykler.  



Nye satser gjelder fra og med 2018. 

Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes til opprusting av vegen.  
 

 

 

PS 25/18 Valg av vararepresentant til generalforsamlingen i Sunndal 
Sparebank 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram uten innstilling. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, fremmet følgende forslag: 

«Kommunestyret velger Malene Aaram Vike som vararepresentant til generalforsamlingen i 
Sunndal Sparebank.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret velger Malene Aaram Vike som vararepresentant til generalforsamlingen i 
Sunndal Sparebank. 
 

 

 

PS 26/18 Leke- og aktivitetsanlegg i Sunndalsøra sentrum 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre ber om at det søkes om spillemidler til nærmiljøanlegg med 
balansepark på Trekanten i Sunndalsøra sentrum. 

2. Sunndal kommunestyre forskutterer kostnadene for nærmiljøanlegget med kr. 500 000,- 
slik at det kan utføres i 2018. Beløpet belastes prosjekt tettstedsutvikling og finansieres 
med bruk av disposisjonsfond kr 500 000,-. 

3. Det settes som forutsetning at anlegget blir forhåndsgodkjent av kulturetaten i Sunndal 
kommune før opparbeidingen starter. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 



 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Sunndal kommunestyre ber om at det søkes om spillemidler til nærmiljøanlegg med 
balansepark på Trekanten i Sunndalsøra sentrum. 

2. Sunndal kommunestyre forskutterer kostnadene for nærmiljøanlegget med kr. 500 000,- 
slik at det kan utføres i 2018. Beløpet belastes prosjekt tettstedsutvikling og finansieres 
med bruk av disposisjonsfond kr 500 000,-. 

3. Det settes som forutsetning at anlegget blir forhåndsgodkjent av kulturetaten i Sunndal 
kommune før opparbeidingen starter. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Steinar Husby, V, la fram følgende endringsforslag: 

«Punkt 3 endres til: 

Nærmiljøanleggets spillemiddelsøknad må bli forhåndsgodkjent før opparbeidingen starter.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

Økonomi- og planutvalgets innstillig punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 3 ble satt opp imot endringsforslaget fra Steinar Husby.  Endringsforslaget 
ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre ber om at det søkes om spillemidler til nærmiljøanlegg med 
balansepark på Trekanten i Sunndalsøra sentrum. 

2. Sunndal kommunestyre forskutterer kostnadene for nærmiljøanlegget med kr. 500 000,- 
slik at det kan utføres i 2018. Beløpet belastes prosjekt tettstedsutvikling og finansieres 
med bruk av disposisjonsfond kr 500 000,-. 

3. Nærmiljøanleggets spillemiddelsøknad må bli forhåndsgodkjent før opparbeidingen 
starter. 

 

 

 



PS 27/18 Forskuttering av forventede spillemidler 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å forskutterte forventede spillemidler på 1,8 mill kroner.   
1,8 mill kr finansieres med bruk av disposisjonsfond. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å forskutterte forventede spillemidler på 1,8 mill. kroner.   
1,8 mill kr finansieres med bruk av disposisjonsfond. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar å forskutterte forventede spillemidler på 1,8 mill. kroner.   
1,8 mill kr finansieres med bruk av disposisjonsfond. 
 

 

 

PS 28/18 Ungdataundersøkelsen 2017 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar Ungdataundersøkelsen til orientering. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.03.2018  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar Ungdataundersøkelsen til orientering. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Folkehelsekoordinator Peggy Ranheim orienterte om ungdataundersøkelsen innledningsvis. 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
 



Vedtak: 

Kommunestyret tar Ungdataundersøkelsen til orientering. 
 

 

 

PS 29/18 Vaksinering av avgangselever mot smittsom 
hjernehinnebetennelse 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 13.03.2018  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 

Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 14.03.2018  

Vedtak fra økonomi- og planutvalgets behandling av saken i møte 13.03.2018 ble referert i 
møtet: 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 

Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette. 

 

Votering: 



Rådmannens innstilling ble satt opp mot økonomi- og planutvalget innstilling til kommunestyret. 

Økonomi- og planutvalget innstilling ble vedtatt med 7 stemmer mot 3 stemmer avgitt for 
rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til økonomi- og planutvalgets innstilling til 
kommunestyret.  
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 

Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget og oppvekst- og omsorgsutvalget ble enstemmig 
vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre bevilger kr 48 000 for 2018 til dekning av gratis vaksine mot smittsom 
hjernehinnebetennelse. Kr 48 000 dekkes av disposisjonsfondet. 

Kommunestyret ønsker at avgangselever får tilbud om gratisvaksine i vår.  Er det behov for 
tilleggsbevilgning for å gjennomføre dette kommer administrasjonen tilbake med sak om dette. 
 

 

 

PS 30/18 Ungdommens miljøkrav 
Rådmannens innstilling 

Saken legges frem uten innstilling. 

 

Behandling i Kommunestyret - 21.03.2018  

Hedda Haugen fra Sunndal ungdomsråd orienterte om ungdomsrådets miljøkrav innledningsvis. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende oversendelsesforslag fra AP og SV: 

«I tråd med miljøkrav vedtatt av Sunndal Ungdomsråd ber kommunestyret rådmannen utrede 
og legge fram følgende saker til behandling i rette politiske utvalg og om nødvendig 
kommunestyret: 

1. Flere sykkelstativ og busskur i kommunen – behov og plassering 
2. Flere søppelbøtter på Sunndalsøra, spesielt på strekninga mellom sentrum og Sunndal 

ungdomsskole/kulturskole og sentrum og Tredal. 



3. Innføring av kildesortering i alle kommunale bygg, herunder også plast. 
4. Innføring av en ordning med by-sykler på Sunndalsøra, med låsestasjon i sentrum og ved 

Sunndal ungdomsskole/kulturskole.» 
 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

I tråd med miljøkrav vedtatt av Sunndal Ungdomsråd ber kommunestyret rådmannen utrede og 
legge fram følgende saker til behandling i rette politiske utvalg og om nødvendig 
kommunestyret: 

1. Flere sykkelstativ og busskur i kommunen – behov og plassering 
2. Flere søppelbøtter på Sunndalsøra, spesielt på strekninga mellom sentrum og Sunndal 

ungdomsskole/kulturskole og sentrum og Tredal. 
3. Innføring av kildesortering i alle kommunale bygg, herunder også plast. 
4. Innføring av en ordning med by-sykler på Sunndalsøra, med låsestasjon i sentrum og ved 

Sunndal ungdomsskole/kulturskole. 
 


